
 

 

 

 

 

Behandlet av Møtedato Saksnummer 
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Saksprotokoll 

Høringsuttalelse - Framtidig skole- og tilbudsstruktur og 
alternative 

opplæringsmodeller i videregående opplæring  

Gran ungdomsråd 2023-2024 har behandlet saken i møte 27.08.2024 og 
sak 20/24 

Disse hadde ordet i saken: 

Nils Jørund Lieberg Stieng 

Ellen Stigen Gisleberg 

Amalie Granaasen- Bjørge 

 

Rådet diskuterte saken i grupper, før felles diskusjon. 

Nils Jørund Lieberg Stieng fremmet på vegne av rådet, følgende forslag til 
alternativ innstilling: 

Ungdomsrådet støtter rådmannens innstilling i saken, men ønsker å legge til 
følgende uttalelse: 

Hadeland videregående skole har høy kvalitet på utdanningstilbudet, og bør 
bevares. Uansett om Gran kommune ender opp i Akershus eller blir i Innlandet, 
er skolen lett tilgjengelig for elever fra resten av fylket via gjøvikbanen. Hadeland 
vgs har et mangfoldig elevtilbud. Dette er en styrke og bør bevares. Hadeland 
har moderne utstyr og lokaler i de kreative linjene, skolen har derfor de beste 
forutsetningene for å tilby Musikk og Medier & kommunikasjon. Å legge ned 
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begge kreative linjer på skolen er ikke klokt. Hvilke linjer som bør legges ned, og 
hvor mange elever Hadeland vgs bør ha, avhenger av om Gran kommune får 
innvilget søknaden om fylkesbytte. Derfor ber vi om at fylket venter med å gjøre 
drastiske og til dels irreversible endringer i skolen frem til fylkestilhørighet blir 
oppklart 

I det minste ber vi om at alle som begynner på Hadeland vgs får fullføre studiet 
sitt på Hadeland vgs. 

 

Votering 

Enstemmig. 

Gran ungdomsråd 2023-2024s vedtak/innstilling  

Ungdomsrådet støtter rådmannens innstilling i saken, men ønsker å legge til 
følgende uttalelse: 

Hadeland videregående skole har høy kvalitet på utdanningstilbudet, og bør 
bevares. Uansett om Gran kommune ender opp i Akershus eller blir i Innlandet, er 
skolen lett tilgjengelig for elever fra resten av fylket via gjøvikbanen. Hadeland vgs 
har et mangfoldig elevtilbud. Dette er en styrke og bør bevares. Hadeland har 
moderne utstyr og lokaler i de kreative linjene, skolen har derfor de beste 
forutsetningene for å tilby Musikk og Medier & kommunikasjon. Å legge ned 
begge kreative linjer på skolen er ikke klokt. Hvilke linjer som bør legges ned, og 
hvor mange elever Hadeland vgs bør ha, avhenger av om Gran kommune får 
innvilget søknaden om fylkesbytte. Derfor ber vi om at fylket venter med å gjøre 
drastiske og til dels irreversible endringer i skolen frem til fylkestilhørighet blir 
oppklart 

I det minste ber vi om at alle som begynner på Hadeland vgs får fullføre studiet 
sitt på Hadeland vgs. 

 

 

 


